
Vážená paní Kočová, reaguji na Váš dotaz dle zák. č. 106/1999 ze dne 19.8.2024 ke správě veřejného
osvětlení v naší obci. Správa VO v naší obci není smluvně svěřena žádnému konkrétnímu správci,
jednotlivé opravy VO spravujeme vlastními prostředky.

S pozdravem Martin Svadbík, starosta obce


